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Vragen van de leden Van Gerven en
Polderman (beiden SP) aan de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
kalveren die gehouden worden in
vanwege Q-koorts geruimde stallen.
(Ingezonden 8 februari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Geruimde geitenbedrijven
stappen over op kalveren» waarin
wordt bericht over twee bedrijven die
in vanwege de Q-koorts geruimde
stallen, kalveren zijn gaan houden en
andere geitenhouderijen die dit
voornemens zijn? Is dit bericht waar?

2
Heeft u toestemming gegeven of is er
overleg geweest over dit plan?

3
Is het u bekend om hoeveel en welke
bedrijven het gaat?

4
Is uit te sluiten dat de Q koorts ook bij
kalveren kan optreden?

5
Is het u bekend of deze stallen
ontsmet zijn? Met welk middel is
ontsmet en hoe effectief is dit?

6
Is die ontsmetting toereikend om
zonder risico’s nu al weer
mestkalveren te huisvesten?

7
Is dit niet strijdig met de maatregelen
die genomen zijn ter bestrijding van
de Q-koortsepidemie? Zo nee, kunt u
dit toelichten?

8
Is het gebruik van de geruimde
stallen in overeenstemming met de
toekomstplannen voor de intensieve
veehouderij of de geitenhouderij
zoals u die voor ogen hebt?

9
Bent u bereid deze plannen tegen te
houden, totdat u met de Kamer
hierover en over de
toekomstscenario’s voor de
geitenhouderijen overleg heeft
gepleegd? Zo nee, waarom niet?

1 Agrarisch Dagblad, 2 februari 2010.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z02407
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


